
 

Protokół Nr 3/2019 

 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa                  

i Transportu w dniu 11 lutego 2019 r. 

 

   Posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Transportu zostało zwołane przez: 

Pana Marka Brzozowskiego – Przewodniczącego Komisji, z następującym proponowanym 

porządkiem posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza projektów uchwał pod obrady IV sesji Rady Gminy Brańsk przyjętych 

Zarządzeniem Nr 39/2019 Wójta Gminy Brańsk z dnia 8 lutego 2019r. w sprawie 

przygotowania projektów uchwał pod obrady IV sesji Rady Gminy Brańsk - 

wyrażenie opinii w tej sprawie. 

4. Sprawy różne. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 1000 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

Brańsk, ul. Rynek 8, 17-120 Brańsk. 

                                                                                                                 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty                

i Transportu wg. załączonej listy obecności: 

Stan członków – pięciu – obecnych czterech: 

 

1. Marek Brzozowski   Przewodniczący Komisji 

2. Elżbieta Moczulska   Członek Komisji 

3. Witold Antoni Sierocki  Członek Komisji 

4. Anna Czesława Żero   Członek Komisji 

 

Radny nieobecny: Paweł Wysocki 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji Rady uczestniczyły osoby zaproszone: 

1. Grażyna Płonowska   Przewodnicząca Rady Gminy Brańsk 

2. Andrzej Jankowski   Wójt Gminy  

3. Elżbieta Janina Szymańska  Sekretarz Gminy 

4. Monika Dygas   Skarbnik Gminy 

5. Miłosz Banasiewicz   Projektant koordynator 

6. Elżbieta Szymańska   Kier. Ref. BP 

7. Agnieszka Mortel   inspektor Ref. RŚ 

8. Alina Adamczyk   Inspektor Ref. OR 

 

Ad.1 Przewodniczący obrad otworzył posiedzenie powitał przybyłych na posiedzenie 

członków Komisji Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu oraz osoby 

zaproszone. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, tym samym prawomocność 

posiedzenia i podejmowania decyzji.  

 

Ad. 2 Przewodniczący posiedzenia odczytał proponowany porządek posiedzenia i zwrócił się 

do członków Komisji  o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian. Wobec braku wniosków 

poddał pod głosowanie jego zatwierdzenie. Komisja w głosowaniu jawnym głosami 4 -za, 

przeciwnych -0, wstrzymujących -0 zaproponowany porządek posiedzenia przyjęła                 

w brzmieniu: 



 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza projektów uchwał pod obrady IV sesji Rady Gminy Brańsk przyjętych 

Zarządzeniem Nr 39/2019 Wójta Gminy Brańsk z dnia 8 lutego 2019r. w sprawie 

przygotowania projektów uchwał pod obrady IV sesji Rady Gminy Brańsk - 

wyrażenie opinii w tej sprawie. 

4. Sprawy różne. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 3 Analiza projektów uchwał pod obrady IV sesji Rady Gminy Brańsk. 

(Oryginały projektów uchwał znajdują się przy Zarządzeniu Nr 39/2019 Wójta Gminy Brańsk 

z dnia 8 lutego 2019r. w sprawie przygotowania projektów uchwał pod obrady IV sesji Rady 

Gminy Brańsk):  

 

1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk: 

 Pan Miłosz Banasiewicz projektant koordynator zmian Studium przedstawił główne 

założenia projektu uchwały a następnie udzielił odpowiedzi na zadawane pytania przez 

radnych. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Komisja RGOBiT pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem głosów:„za” 4, 

„przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 

 

2) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Brańsk: 

Kier. Ref. BP przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Komisja RGOBiT pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem głosów: „za” 4, 

„przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 

 

3) Projekt uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej: 

Inspektor Ref. OR przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Komisja RGOBiT pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem głosów: „za” 4, 

„przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 

4) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok: 

Inspektor Ref. OR przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Komisja RGOBiT pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem głosów: „za” 4, 

„przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 

 

5) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „ Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Brańsk 

w roku 2019”: 

Inspektor Ref. RŚ przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Komisja RGOBiT pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem głosów: „za” 4, 

„przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 

 

6) Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty: 



Inspektor Ref. RŚ przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Komisja RGOBiT pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem głosów: „za” 4, 

„przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 

 

7) Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty                       

za gospodarowanie odpadami komunalnymi: 

Inspektor Ref. RŚ przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Komisja RGOBiT pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem głosów: „za” 4, 

„przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 

 

8) Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty                        

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz warunków i trybu składania 

deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej: 

Inspektor Ref. RŚ przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Komisja RGOBiT pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem głosów: „za” 4, 

„przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 

 

9) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019r: 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Komisja RGOBiT pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem głosów: „za” 4, 

„przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 

 

   Komisja wydała pozytywną Opinię Nr 6/01/2019 w sprawie projektów uchwał pod obrady 

IV Sesji Rady Gminy Brańsk. (Opinia stanowi  załącznik do oryginału protokołu). 

 

Ad. 4  Sprawy różne: 

 Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska poddała pod rozwagę 

propozycję przeprowadzenia na terenie gminy, szkolenia z zakresu segregowania 

śmieci. 

Inspektor Ref. RŚ odnosząc się do propozycji, poinformowała, że takie szkolenia są 

zaplanowane w przetargu na odbiór i zagospodarowanie odpadów, przeprowadzi je 

firma, która wygrała przetarg. 

 

 Inspektor Ref. OR poinformowała o terminach przeprowadzenia zebrań wiejskich         

w celu wyborów sołtysów i członków rad sołeckich oraz o ogłoszonych konsultacjach 

projektów statutów sołectw 

 

 Przewodniczący Komisji odczytał podanie mieszkańców Sołectwa Domanowo            

o ujęcie w budżecie gminy na 2019 rok inwestycji dotyczącej przebudowy drogi nr 

798 położonej w Sołectwie Domanowo, łączącej się z drogą krajową, w zakresie 

utwardzenia masą bitumiczną i wykonanie odwodnienia. 

   Głos zabrała Sekretarz Gminy, która  poinformowała, że w tej sprawie należało        

w innej formie podanie napisać, gdyż nie jest to inwestycja, a po drugie należało 

poczekać aż będą uruchomione środki finansowe z zewnątrz na ten cel. W tej chwili w 

budżecie gminy środków finansowych na ten cel nie ma zabezpieczonych. 

 

Ad. 5  Zapytania i wolne wnioski: 

  Przewodniczący Komisji zapytał odnośnie odnawialnych źródeł energii, czy jest ujęta 

w planie możliwość budowy biogazowni i czy będą przekazane mieszkańcom 

instalacje OZE, czy zmieniło się coś z podatkiem VAT? 



Sekretarz Gminy odpowiedziała na wszystkie pytania zadane przez Przewodniczący 

Komisji, informując, że w planie są dopuszczone do budowy różnego rodzaju 

odnawialne źródła energii, w tym biogazownie oprócz ferm wiatrowych. Natomiast        

z podatkiem VAT nic się nie zmieniło. Doszedł tylko podatek dla gminy od tego, że 

gmina składa wnioski i realizuje zadania dla mieszkańców gminy od tzw. realizacji 

dotacji. Instalacje OZE zostaną przekazane mieszkańcom a generalnie, w tym roku 

zostaną przekazane oczyszczalnie ścieków. 

 

Ad. 6 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu Pan Marek Brzozowski o godz. 1217 

zamknął posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

Alina Adamczyk 

                                                                                               Przewodniczący Komisji RGOBiT                                                                                          

                                                                                                            /-/ Marek Brzozowski 

 

 

        

 

 

 


